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ANKETA

Tentokrát jsme se poblíž obchodního domu Hasso na Černém Mostě kolemjdoucích ptali:
Zajímáte se o sport? Sledujete v Listech Prahy 14 nabídku sportovních aktivit v našem regionu?

Martin Pergl
Jsem už poněkud starší člověk, nebo se považuju za staršího člověka, tedy jenom pasivně, u televize, takže se kouknu na nějakej
dobrej fotbal nebo hokej, aktivně ne - jednak nemám čas, a ani to nevyhledávám, už bych to neuběhal. Nabídku sportovních aktivit v
Praze 14 zatím nesleduju, jsem tady krátce, ale myslím, že i na to časem dojde.

Gábina Šindlerová
Zajímám se hodně o aerobik, ale baví mě různé věci, třeba tenis. Já jsem byla na základce tady na Generála Janouška, chodili jsme
na basketbal, i na závody, kluci dělali fotbal a tak. Listy sleduju, ale na sportovní akce jsem chodila většinou od školy.

Eva Švehlová, dcery Anna a Petra
Snažím se, ale zdá se mi, že tady těch sportovních aktivit moc není, zvlášť pro děti, já sama se zajímám o jízdu na kole, plavání. Listy
Prahy 14 čtu pravidelně, sleduju hlavně dětské akce, teď budeme chodit plavat do Hloubětína.
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